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Палац Спорту «Маленький Париж»

Історія започаткування «Палацу Щастя» - так називає Палац
спорту власник - Йосип Єнович Віцнудель, починається з дитячої
мрії. У підлітковому віці Йосип Єнович серйозно займався
футболом. Проте через травму коліна був змушений залишити
заняття спортом, але не зважаючи на це, він залишився щирим
шанувальником футболу.
Йосип Єнович поставив собі за мету побудувати глядацькі

трибуни, які були б оснащені сучасним обладнанням та мати
змогу проводити змагання міжнародного рівня.

Не отримавши підтримки з
боку держави, він вирішив
власними силами
облаштувати на прилеглій
території ГРК «Маленький
Париж» майданчик зі штучним
покриттям для мініфутболу.

Шість років листувань з керівниками Академії аграрних наук,
незліченні походи по інстанціях, не приносили жодних
результатів для втілення дитячої мрії. Але допоміг щасливий
випадок - до «Маленького Парижа» завітав Віталій Кличко –
боксер, володар чемпіонських поясів, український державний
діяч, який побачив невеличкий майданчик, облаштований щитом
з кільцем і поцікавився, чому Йосип Єнович не облаштує
майданчик. Йосип Віцнудель розповів свою ситуацію, і на своє
здивування отримав підтримку від Віталія Кличка, який після
повернення до Києва самотужки вів переговори про
облаштування майданчика, в результаті чого Академія аграрних
наук таки дала дозвіл підприємцю на використання декількох
соток їхньої землі під забудову стадіону.



Варто зазначити, що майданчик було побудовано за 90
робочих днів, що
успішно діє ось вже восьмий рік.
Щороку до «Маленького Парижа» навідуються ветерани

київського «Динамо» з команди Валерія Лобановського та
проводяться майстер-класи для дітей. Серед відомих гостей
«Маленького Парижу» команда Лобановського, Чернівецький
богатир Костянтин Ільїн, Олег Саленко - володар Золотої Бутси
та багато інших.

Відтак, прихильники
спорту мають змогу
насолоджуватися міні-
стадіоном європейського
рівня з 5-ти зірковим
штучним покриттям
останнього покоління та
сучасними трибунами
місткістю близько 1000
місць.

Після візиту заступника голови Федерації дитячого юнацького
футболу Олександра Собко, який високо оцінив рівень
облаштування футбольного поля, Йосип. Спираючись на
минулий досвід, пан Йосип усвідомлював, що його знову
чекають перешкоди та відсутність підтримки. Віцнудель
надихнувся ідеєю створення критого стадіону.



Проте він зіштовхнувся із проблемою відсутності землі під
забудову. Спираючись на минулий досвід, пан Йосип
усвідомлював, що його знову чекають перешкоди та відсутність
підтримки.
Щире бажання дати молоді змогу займатись спортом, замість

тинятися вулицями, дало поштовх Йосипу Єновичу довести
справу до кінця. Завдяки наполегливій праці та допомозі
меценатів з моменту народження ідеї до її реалізації минуло три
роки.
Палац спорту, який було побудовано за 1 рік, оснащений

сучасним відеотаблом, що дає змогу насолоджуватися відео-
переглядом в режимі реального часу та трибунами, які
розраховані на 500 глядачів.

Приміщення
оснащене п’ятьма
роздягальнями, з
окремими душовими
кабінами у кожній,
жіночими та
чоловічими
санвузлами,
кабінетом
адміністратора.

Тут можна проводити всеукраїнські та міжнародні змагання з
таких видів спорту як футзал, баскетбол, волейбол, гандбол,
художня гімнастика тощо.
Також можуть працювати різноманітні секції, для того, щоб
залучення дітей до занять спортом.
В планах у власника відкрити футбольну та баскетбольну школи

для того, щоб підтримувати молодих людей та заохочувати їх до
здорового способу життя.


